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El barri de Sant 
Joan va celebrar  
les seues festes

U El barri de Sant Joan va  
celebrar les seues festes, 
enguany amb la cort d’honor 
encapçalada per Mª Carmen 
Escobedo, com a Regina del 
Foc, i Julián Colás, com a pre-
sident d’honor. PÀG. 6

Obrin a les platges 
l’ambulatori i la 
farmaciola 
U Des del 3 de juliol i fins al 
31 d’agost donen servei a les 
platges el Consultori Mèdic 
Auxiliar, amb un metge i un 
infermer, en horari de matí 
de dilluns a divendres, i 
també la farmaciola. PÀG. 4

CeN, PSPV i Més Nules, el 
govern amb més majoria

David García inicia el seu tercer mandat seguit 
amb el repte d’arribar als 15.000 habitants

Es repeteix el pacte de fa 8 anys, però ara amb 11 
regidors per a garantir l’estabilitat en la gestió

Els integrants de l’equip de govern, amb Centrats en Nules, PSPV i Més Nules, posen junts en acabar el ple de constitució del nou Ajuntament de Nules. 
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CeN, PSPV i Més Nules formen un 
govern més ampli amb 11 regidors

L ’equip de govern de 
l’Ajuntament de Nules 
per a la nova legislatura 
2023-2027 és el més nom-

brós dels últims mandats, amb 
un total d’onze regidors i regi-
dores pels set del darrer mandat 
o els nou de fa huit anys. 

Si durant els últims quatre 
anys l’equip de govern ha estat 
format pels sis regidors de 
Centrats en Nules (CeN) i l’únic 
de Més Nules, després de les 
negociacions entre les diverses 
forces polítiques representades 
al consistori com a conseqüèn-
cia dels resultats de les darreres 
eleccions municipals del 28M, 
els tres regidors obtinguts pel 
PSPV s’han sumat als set que té 
ara CeN i al que manté Més 
Nules. Així, han quedat en l’opo-
sició els quatre regidors del PP i 
els dos de Vox, que s’estrena a 
l’Ajuntament de Nules. 

L’acord de govern va ser pre-
sentat pels portaveus dels tres 
grups municipals, l’alcalde, 
David García, per CeN; Rosa 
Ventura per Més Nules, i Blanca 
Silvestre pel PSPV, ja que el seu 
candidat, Adrián Sorribes, fa un 
pas enrere per a compatibilitzar 
l’Ajuntament, la paternitat i el 
seu treball particular. Així, 
Silvestre serà també la segona 
tinent d’alcalde, mentre que el 
primer serà César Estañol, de 
CeN, i la tercera, Rosa Ventura. 

Amb aquesta renovada i 
ampliada majoria, David García 
va ser elegit com alcalde el pas-
sat 17 de juny en el ple de cons-
titució del nou Ajuntament, 
amb els onze vots de CeN, PSPV 
i Més Nules, mentre que els qua-
tre regidors del PP van votar al 
seu candidat, José Vicente 
Adsuara, i els dos de Vox al seu, 
Vicente Javier Prior. 

 
DELEGACIONS  
Pel que fa al repartiment de dele-
gacions, l’alcalde manté la gestió 
d’àrees com Policia Local i 
Comunicació, mentre que el 
departament d’Urbanisme 
seguirà al càrrec de César 
Estañol. De fet, els regidors de 
CeN que repeteixen mantenen 
pràcticament les seues com-
petències, tot i que de manera 
més repartida. Així, Gabriel 
Torres segueix com a regidor 
d’Esports, Protecció Animal i 
Parcs Infantils, mentre que 
Guillermo Latorre contiua al 
capdavant d’Hisenda, així com 
les àrees de Patrimoni, Turisme, 
Mascarell, Museus, Arxius i Fires. 

Es repeteix el pacte de fa huit anys i l’equip de govern disposarà de la majoria absoluta més àmplia de les tres legislatures amb David García com a alcalde
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Alcalde i responsable 
de Policia Local, 
Seguretat Ciutadana, 
Tràfic i Protecció Civil, 
Universitats, Relac.
Institucionals i 
Comunicació.

Tercera Tinent 
d’Alcalde. Regidora
de Educació,
Infància i Ocupació.

Primer Tinent d’Alcal-
de.Regidor d’Urbanis-
me,Agricultura, Eco-
nomia i Desenvolupa-
ment Local, Indústria
i Medi Ambient.

Segona Tinent 
d’Alcalde. Regidora 
de Proximitat, 
Joventut, UPPCA, 
Festes i Festivals, 
Asociacions i 
Agermanaments.

Regidora de Cultura, 
Platges, Biblioteca, 
Normalització 
Lingüística i 
Embelliment Urbà.

Regidor d’Esports, 
Protecció Animal i 
Parcs Infantils.

Regidor d’Obres i 
Serveis, Vies 
Públiques, Jardins, 
Cementeri i Tanatori.

Regidor Contratació 
Personal, Edificis 
Municipals, Enllume-
nat, Transparència, 
Aigüa, Transport, 
Alcantarillat i Particip.

Regidor de Sanitat, 
Serveis Socials, 
Vivenda Social, 
Tradicions i OMIC.

Regidora de Gent 
Major, Igualtat, 
Polítiques Inclusives, 
Accesibilitat i 
Comerç.

Regidor d’Hisenda, 
Patrimoni, Turisme, 
Mascarell, Museus, 
Arxius i Fires.

David García va ser elegit com alcalde el passat 17 de juny en el ple de constitució del nou Ajuntament, amb els onze vots de CeN, PSPV i Més Nules.

Per la seua banda, Mª José 
Esteban dirigirà Cultura, Platges, 
Biblioteca, Normalització 
Lingüística i Embelliment Urbà.  

Les novetats en CeN són 
Gemma Carratalà, que portarà 

Igualtat, Gent Major, Polítiques 
Inclusives, Accessibilitat i 
Comerç, i Ramón Lucas, que 
estarà al capdavant d’Obres i 
Serveis, Víes Públiques, Jardins, 
Cementeri i Tanatori. 

Pel que fa al PSPV, Blanca 
Silvestre portarà Festes i 
Joventut, mentre que Ramón 
Martínez assumeix Sanitat i 
Serveis Socials. Per últim, 
Adrián Sorribes tindrà delega-

cions com Personal, Transport 
Urbà o Participació Ciutadana. 

Per la seua banda, la regidora 
de Més Nules, Rosa Ventura, 
seguirà al capdavant 
d’Educació, Infància i Ocupació.

ITema del mes
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«Un dels objectius d’aquesta 
legislatura és arribar als 15.000 
habitants, volem un poble viu»

«Per a impulsar el nostre projecte 
necessitàvem majoria absoluta»
– El resultat de las últimes eleccions 
municipals mostra la consolidació 
del projecte de Centrats en Nules? 
– Seguim una evolució ascen-
dent, d’un regidor en 2015 a sis 
en 2019 i set ara, molt prop del 
que fa 8. Estem satisfets perque 
això demostra que la gestió no 
ens ha desgastat com sol passar, 
al contrari, el projecte CeN ha 
tornat a guanyar i hem passat 
de quedar a 8 vots del segon, el 
PP, a més de mil, quasi doblant-
lo en regidors. La lectura és posi-
tiva ja que la ciutadania recolça 
la gestió i sobretot l’ADN de 
CeN, la defensa del poble, un 
projecte veïnal amb el que els 
veïns es senten representats. 

– Amb el pacte amb PSOE i Més 
Nules són 11 regidors. Què pot apor-
tar un equip tan ampli? 
– Ja vam dir en campanya que 
per a desenvolupar el nostre 
projecte polític necessitàvem 
majoria absoluta, després de la 
darrera legislatura en la que 
hem portat al Ple projectes 
importants per al poble i al tin-
dre minoria ens els tombaven. 
També vam tindre clar que 
anàvem a parlar amb tots els 
grups municipals i així ho vam 
fer. Vull fer un incís important, 
l’única alternativa no era un 
govern de CeN, el PP va intentar 
un govern alternatiu amb el 
PSOE i Vox, i si no es va fer va ser 
perque aquests no van voler. És 
important dir ho, perque quan 
nosaltres pactem amb el PSOE 
és un mal pacte, segons el PP, 
però quan ells ho intenten està 
bé. Amb el PP no era possible 
arribar a cap acord perque ells 
estaven centrats en tindre un 
govern contra CeN, així que  els 
únics que van mostrar el seu 
interés per treballar per Nules i 
sumar-se a CeN van ser PSOE i 
Més Nules, va haver proximitat 
en les propostes i estic satisfet 
del treball que estem fent. 

– Ja no li poden dir que no té expe-
riència com a alcalde huit anys des-
prés. Què ha aprés en este temps? 
– Ja en la primera legislatura els 
deia als meus pares que havia 
fet un màster de la vida, tenia 
24 anys i experiència professio-
nal curta per l’edat, un any com 
a professor, però eixa legislatu-
ra em va ensenyar moltes coses. 
Primer, i això ho dic a la gent 
jove que tenim ara, que els joves 
podem, que tenim capacitat  per 
a portar endavant projectes. És 
important que la joventut esti-
ga en els llocs de decissió, ha 
hagut de fet un canvi, un rejuve-
nir de les polítiques municipals. 
A nivell personal, gestionar una 

indústria, que generen ocupa-
ció, tot i que ara som la segona 
ciutat de la província amb 
menys atur, cal seguir eixa 
línia, buscar possibilitats de tre-
ball per a afavorir el creixement 
poblacional. Volem acabar la 
legislatura amb 15.000 habi-
tants, perque, tot i que ara som 
14.000, en 2019 vam tocar fons 
amb 13.100, i vam dir, ací cal fer 
alguna cosa. Calia apostar per la 
creació de llocs de treball i a 
més estem desenvolupant dos 
PAIs per a vivendes, 
Alfondeguilla al poble i Playa 
Ciudad Jardín en les platges. Cal 
pensar amb perspectiva de 
futur, quan nosaltres plante-
gem la governabilitat  no la pen-
sem a 4 anys vista, és un error 
fer polítiques curtplacistes, cal 
pensar quin poble volem en 
2050. Eixe va ser el nostre plan-
tejament en 2019, i des d’ací, 
anar fent mesures que puguen 
conduir a ser un poble referent 
en la comarca. El segon polies-
portiu será una realitat, també 
el got xicotet per a la piscina 
municipal, i en octubre tindrem 
ja el Casal Jove. I seguirem 
defensant Nules, governi qui 
governi en altres administra-
cions. Des de CeN anem a redac-
tar un manifest on plantejarem 
les necessitats de Nules que 
demanem al Govern d’Espanya i 
ho enviarem a totes les candida-
tures per al 23J amb l’objectiu 
de veure si les assumeixen, i 
farem públic en xarxes socials 
qui les assumix. Entre les princi-
pals demandes, la caserna de la 
Guardia Civil, que té unes con-
dicions deficitàries; la platja, on 
ja s’està actuant però només en 
el 20% del litoral, falta el 80%, i 
l’encauçament del barranc del 
Torrent fins a la mar.  

– Com es pot potenciar el turisme? 
– A la Plana Baixa i a Nules 
tenim una mancança de places 
hoteleres, que és el primer que 
cal sol·lucionar. Nules té un 
gran potencial turístic, molt de 
patrimoni, però després, on em 
quede a dormir? En Mascarell 
tenim un terreny nostre, a la 
plaça Major, que és una opció 
per a fer un restaurant i algunes 
habitacions, i en la platja hi ha 
uns terrenys privats que 
podrien servir. Busquem inver-
sions, una col·laboració públi-
co–privada. També seguirem 
potenciant el patrimoni, volem 
insistir molt amb el Benicató, i 
contractar un director de 
museus. Cal recordar que hem 
adquirit un local en Sant Jaume 
per a un museu d’Història i hem 
adquirit dos edificis a la plaça 
del Museu de Medallística. Però 
això no és fa en 4 anys, com deia 
abans, cal anar poc a poc, apro-
pant-nos a l’objectiu de 2050. 

– Té decidit el vot per al 23J? 
– Crec que, al 99%, votaré en 
blanc per primera vegada, per-
què no es presenta cap partit 
centrista i perquè cap dels altres 
partits em representa, uns per 
radicals i els altres perquè 
històricament quan han gover-
nat no han complit els seus 
compromissos amb Nules.

David García mostra la vara de comandament en prendre possessió com a alcalde.

 

DAVID GARCÍA  4   ALCALDE DE NULES

administració de l’envergadura 
de Nules, una entitat pública 
amb un pressupost de més de 10 
milions d’euros cada any, una 
plantilla d’uns 200 treballadors, 
i sobretot prendre decisions difí-
cils en moments de crisi, com 
ara la pandèmia, amb responsa-
bilitat, hem aprés molt. També 
puc dir que el meu primer tre-
ball amb 16 anys va ser àrbitre 
de futbol, així que quan em cri-
tiquen, m’insulten… ja ho tenia 
entrenat. Quasi mai entre en 
polèmiques ni en eixes políti-
ques de polarització que no 
m’agraden, soc una persona de 
centre autèntic, crec en els 
valors de la concòrdia, del 
diàleg, de la búsqueda de con-
sens que abanderaba Adolfo 
Suárez, això ho intente practi-
car totes les dies, fugir d’enfron-
taments, del i tú más, i en estes 
legislatures ho he pogut posar 
en pràctica, ser capaç de parlar 
amb uns i altres en un govern 
en minoria per a traure avant 
els projectes. Després de huit 
anys ja conec a la perfecció 
l’Ajuntament, els departa-
ments, els treballadors, les pro-
blemàtiques del municipi, i 
amb un equip d’11 persones és 
més operatiu i senzill treballar. 
I és un equip amb molta expe-
riencia de gestió, ja que la majo-
ria ja han sigut regidors.  

– I supose que continuarà la política 
de despatxos oberts. 
– Ha sigut així tot aquest temps, 
i ara tots els dimecres al mercat. 
El dia que més il·lusió em va fer 
va ser el de després de les elec-
cions, perquè a mi m’agrada 
contestar sempre amb fets a les 
critiques, i quan en gener vam 
començar amb la iniciativa del 
govern a peu de carrer, els dime-
cres al mercat, hi ha qui va dir 
que era una mesura electoralis-
ta. I ara què diran?  

– Quin és el balanç d’aquests 8 anys? 
– És molt positiu, per això els 
ciutadans segueixen confiant en 
nosaltres, però el que més valo-
re és el que no val diners, eixe 
canvi de manera de fer política, 
que siga un govern de proximi-
tat, que escolta i té en compte 
les opinions dels seus veïns, 
amb les asamblees veïnals que 
han sigut una constant i ho con-
tinuaran sent, l’aposta per ser 
transparents i el tractar de fer 
polítiques per a tots. El dia de 
paelles, un senyor em va dir: 
«Voy a votarte, porque me gusta 
que hagas cosas para todos, esta-
mos acostumbrados a que cada 
uno gobierne para los suyos, 
pero nunca para todos, y tú 

igual haces un acto enorme el 
12 de octubre con la mayor ban-
dera de España, que luego vie-
nen el día del orgullo gay, el de 
la mujer, y haces actos apoyán-
dolos, poniendo la bandera del 
arcoíris». I tot i que per a mi les 
dues banderes no entenen 
d’ideologies, ens representen a 
tots, sí tractem de fer polítiques 
per a tota la ciutadania, ens 
hagen votat o no, ha sigut una 
constant que ens ha definit com 
a govern. També hem procurat 
que Nules siga un poble viu amb 
activitats cada setmana, i tenint 
en compte a la població juvenil 
amb actes com la festa dels 18 
anys. També ha hagut una apos-
ta per modernitzar infraestruc-
tures i serveis, el mercat munici-

pal ara és un espai de trobada i 
oci per al cap de setmana, o la 
renovació de la Cambra Agrària, 
fer accessible l’ajuntament... 
Una prioritat han sigut els edifi-
cis municipals, fer-los accessi-
bles i amb un ús modern.  

– Quines són les prioritats ara? 
– El primer és seguir treballant 
com fins ara, la mateixa manera 
de fer política, no canviar com a 
la gent li agrada que sigam, és 
vital. Un projecte de legislatura 
era tractar de crear sol indus-
trial per les oportunitats que 
això genera. Tenim a punt de 
finalitzar les obres del sector 5, 
entre Grespania i Huhtamaki, i 
l’objectiu d’aquesta legislatura 
és que eixe sol estiga ocupat per 
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 IMunicipal

Obrin l’ambulatori i la 
farmaciola de la platja
U Les platges de Nules comp-
ten des del 3 de juliol amb ser-
vei sanitari amb l’obertura del 
Consultori Auxiliar  que 
romandrà obert fins al 31 
d’agost en horari de dilluns a 
divendres de 8.00 a 15.00 
hores. Cal assenyalar que el 
nou número de telèfon és el 
964 46 45 55. 

El Consultori Mèdic Auxiliar 
compta amb dos professionals 
sanitaris, un metge i un infer-
mer que presten aquest servei a 

la població marítima. 
La farmaciola de la platja 

també obri aquest període esti-
val del 3 de juliol al 31 d’agost 
de dilluns a divendres, en 
horari de matí de 9.00 a 14.00 
hores i de vesprada 18.00 a 
19.00 hores. 

Des de la Regidoria de 
Sanitat, Ramón Martínez 
assenyala que «un any més al 
llarg d’aquests mesos d’estiu 
aquest servei estarà en funcio-
nament a les nostres platges».

L’alcalde i la regidora de Platges es van reunir amb el cap del Servei Provincial de Costes i responsables de l’empresa.

Les obres de regeneració del 
litoral avancen al ritme esperat

L es obres de regeneració de 
les Platges de Nules avan-
cen al ritme previst 
segons es desprén de la 

reunió que l’alcalde, David 
García, i la regidora de Platges, 
M. José Esteban, van mantindre 
recentment amb el cap del 
Servei Provincial de Costes, 
Fernando Pérez, tècnics de 
Costes, i responsables de 
l’empresa encarregada de 
l’actuació. 

La reunió va servir per a que 
l’Ajuntament poguera conéixer 
de primera mà l’estat actual de 
les obres, al mateix temps que 
es va fer també un seguiment de 
les mateixes i, d’altra banda, es 
van planificar els treballs de 
cara als pròxims mesos. 

La segona quinzena d’agost es paralitzarà l’actuació i es reprendrà al mes de setembre

De manera que, en aquest 
període estival se seguirà treba-
llant en la construcció de l’espi-
gó del carrer de l’Armada 
Espanyola fins a la segona quin-
zena del mes d’agost en la qual 
les obres es paralitzaran per 
vacances del personal, i es 
reprendran de nou al proper 
mes de setembre. 

Així doncs, entre les actua-
cions previstes a partir del mes 
de setembre es troben l’aporta-
ció d’àrids, i la creació de dunes 
en diferents espais del litoral, 
principalment.   

Amb tot, la regidora de 
Platges, M. José Esteban, comen-
ta al respecte que «les obres van 
a bon ritme, per tant seguirem 
col·laborant amb Costes per a 
que es complisquen els terminis 
prevists». 

Cal recordar que el passat 
mes de febrer el Ministeri de 
Transició Ecològica, mitjançant 
la Demarcació de Costes va adju-
dicar les obres d’estabilització 
de la platja de les Marines amb 
un pressupost  de més de 4 
milions d’euros.

Els treballs del Casal 
Jove finalitzaran 
abans de finals d’any

U L’Ajuntament de Nules 
comptarà abans de finalitzar 
l’any amb les instal·lacions del 
Casal Jove totalment renova-
des. La regidora d’Educació i 
d’Infància, Rosa Ventura, i la 
regidora de Joventut, Blanca 
Silvestre, van visitar el 29 de 
juny juntament amb els tèc-
nics responsables les obres 
d’aquest immoble municipal, i 
van assenyalar que «les actua-
cions s’estan desenvolupant 
en el termini previst».   

La inversió total d’aquesta 
actuació és de  1.076.842 
euros, amb una subvenció de 

708.019 euros del Ministeri de 
Transports, Mobilitat i Agenda 
Urbana mitjançant el 
Programa d’Impuls a la 
Rehabilitació dels Edificis 
Públics per a les Entitats 
Locals. 

Les obres van començar al 
gener i entre els objectius prin-
cipals d’aquesta obra desta-
quen l’estalvi energètic, i la 
millora de l’accessibilitat. Es 
preveu que el consum 
energètic es reduisca més d’un 
70%, motiu pel qual es podrà 
considerar un edifici de con-
sum energètic quasi nul. 

Les regidores Blanca Silvestre i Rosa Ventura, durant la visita a les obres.

 

El consultori mèdic de les platges ja torna a donar servei com cada estiu.

U NULES HISSA LA SEUA 
BANDERA BLAVA A LA 
PLATJA DE LES MARINES

La Bandera Blava de la platja de les 
Marines ja oneja després de la seua 
hissada amb l’assistència de l’alcalde, 
David García, i una representació de 
l’equip de goven. També es va hissar 

la bandera Qualitur tant a la platja de 
les Marines com a les platges de 
Bovalar i de l’Alcúdia, i la bandera 
‘Platges sense fum’  a les platges de 
les Marines, de Bovalar i de l’Alcúdia. 

U Entre les actuacions 
previstes es troben 
l’aportació d’àrids i la 
creació de dunes en 
diferents espais 
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ISocietat

El diumenge 25 de juny un centenar de persones van 
participar en la primera Marxa per Sant Joan Mo n’anem 
a la mar, impulsada per l’associació Platges de Nules 
amb la col·laboració de col·lectius com Amics del Cavall.

U ALTA PARTICIPACIÓ EN LA 
PRIMERA MARXA PER SANT 
JOAN MO N’ANEM A LA MAR

Paula Bruno Gutiérrez (centre) serà la nova Reina de la 
Vila de Nules, acompanyada per Balma González (Musa 
de la Música), Lucía Merino (Sant Xotxim), Carmen 
Lengua (Sant Joan) i Teresa Vicent (Caixa Rural).    

U PAULA BRUNO SERÀ LA 
NOVA REINA DE LA VILA PER 
A LES FESTES DE NULES

‘Influencers’ amb discapacitat visual, física i auditiva, i 
agents de viatge van visitar l’Estany, un dels llocs elegits 
per la Plataforma Representativa Estatal de Persones 
amb Discapacitat Física de la Comunitat Valenciana.

U L’ESTANY DE NULES ES 
CONVERTEIX EN REFERENT 
DE TURISME ACCESSIBLE 

Nules va tornar a celebrar el 15 de juny la tradicional 
Festa de les Barraquetes, una festivitat única a tot el 
territori valencià i espanyol, que l’any 2021 va ser decla-
rada com a Festa d’Interès Turístic Provincial.

U ELS XIQUETS TORNEN A 
SER PROTAGONISTES EN LA 
FESTA DE LES BARRAQUETES
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El barri de Sant Joan viu unes festes 
amb molts bous i les seues fogueres
La jove Mª Carmen Escobedo Tortes ha sigut la Regina del Foc d’enguany, amb Julián Colás Busto com a president d’honor

L es festes de barri es viuen 
molt intensament a 
Nules, i les de Sant Joan 
no són una excepció. 

Les d’enguany han sigut les 
segones d’una nova etapa, i és 
que en 2022 els veïns i veïnes 
del barri de Sant Joan van poder 
reprendre les seues celebracions 
tradicionals després de la 
pandèmia de la covid, a més 
amb l’orgull de que per primera 
vegada eren reconegudes com a 
Festa d’Interés Turístic 
Provincial pel Consell. També 
s’estrenava una nova comissió 
de festes, amb Iván Carratalá 
com a president, i per si faltara 
res, va ser el 70é aniversari 
d’aquestes celebracions. 

 Amb el mateix equip, les fes-
tes de 2023 van tindre lloc del 
15 al 25 de juny, amb el preludi 
el dissabte 10 de la presentació 
com a Regina del Foc de Mª 
Carmen Escobedo Tortes, en un 
acte celebrat al Teatre Alcázar 
en el qual va intervindre com a 
mantenidora Carmen Ballester i 
en el que la regina va estar 
acompanyada pel president 
d’honor, Julián Colás Busto, i les 
dames de la cort d’honor: 
Ainhoa Alepuz Olivares, Alba 
Saiz Gil, Anna Doñate Ferrer, 
Erika Bachero Guerra, Sandra 
Nogueres Campos i Àngels 
Romero Navarro. 

El popular passacarrer del 
ninot va obrir una programació 
que va tindre com a moments 
culminants la cremà de les 
fogueres --tot i la pluja que va 
fer acte de presència de manera 
intermitent--, el sopar de germa-
nor amb un gran nombre 
d’assistents, i els actes religiosos 
de la darrera jornada. 

També els bous van ser una 
part important de les festes, 
amb sis bous cerrils, tres d’ells a 
càrrec de la comissió, i la resta 
patrocinats per les penyes Pocs 
però bons, i Vuits i Nous, a més 
d’Amics i Veïns de Sant Joan, i 
Pollastre al mercat. Els bous al carrer van ser un element fonamental de la programació festiva. El públic va omplir els carrers en els dos recintes taurins habilitats.

La foguera del carrer dels Dolors va homenatjar Bob Esponja. La visita a la foguera de la residència Verge de la Soledat va ser un dels moments més emotius.

El passacarrer del ninot va tornar a ser l’inici més festiu per a les festes del barri.

La presentació de Mª Carmen Escobedo com a nova Regina del Foc del barri de Sant Joan va ser el millor preludi per a les celebracions d’enguany.

La comissió de festes i la cort d’honor van visitar les fogueres elaborades pels veïns i veïnes.  
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Nules va rebre la visita del Col·legi de Bibliotecaris i 
Documentals de la Comunitat, que a més de ser rebut a 
la Biblioteca per l’alcalde, David García, i la regidora M. J. 
Esteban, va fer una ruta pel poble, les platges i Mascarell.

U VISITA DEL COL·LEGI             
DE BIBLIOTECARIS DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA

L’Escola de Música Artística Nulense va celebrar els dies 
15 i 16 de juny al Local Multifuncional les seues audi-
cions de final de curs. A més, l’1 de juliol la Banda 
Juvenil va actuar amb la d’Altura a la Terrassa l’Estany.

U L’ESCOLA DE MÚSICA 
ARTÍSTICA NULENSE FA LES 
AUDICIONS DE FI DE CURS

La nulera Marisol Jiménez va presentar el 23 de juny a la 
Biblioteca Municipal José Vicente Felip Monlleó la seua 
primera novel·la, ‘Mientras te encuentro’, sobre Julia, 
una arquitecta tècnica que recorre diversos països.

U MARISOL JIMÉNEZ 
PRESENTA EL SEU LLIBRE 
‘MIENTRAS TE ENCUENTRO’

El Cor de Veus CEAM Nules va tancar la programació cul-
tural de primavera amb un concert a la plaça del 
Convent en el qual la formació va estar acompanyada 
pel cor Sottovoce i van interpretar la peça ‘Canmubate’.

U EL COR DE VEUS CEAM 
NULES OFEREIX UN RECITAL 
A LA PLAÇA DEL CONVENT

L’Ajuntament es va sumar el 28 de juny a la celebració 
del Dia Internacional de l’Orgull LGTBIQ+. A la Plaça 
Major es va llegir un manifest i es va penjar la bandera 
de l’orgull a l’Ajuntament de Nules i al de  Mascarell.

U COMMEMMOREN EL DIA 
DE L’ORGULL LGTBIQ+ AMB 
LA LECTURA DEL MANIFEST

El Club de Lectura Cosas & Musas va rebre un nou con-
vidat de luxe a la Biblioteca Municipal el divendres 7 de 
juliol. L’escriptor Julio César Cano va parlar de l’última 
aventura de l’inspector Monfort, ‘La soledad del perro’.

U JULIO CÉSAR CANO 
VISITA EL CLUB DE LECTURA 
DE COSAS & MUSAS

L’Orquestra Laudística Daniel Fortea va actuar a la 
Terrassa l’Estany el 7 de juliol dins de la programació ‘Les 
nits a l’Estany 2023’. La formació va oferir el concert ‘De 
La Plata a la púa: un mar de tangos’.

U L’ORQUESTRA DANIEL 
FORTEA DEDICA UN 
CONCERT ALS TANGOS

El 30 de juny el saló multifuncional de Mascarell va aco-
llir la presentació del llibre d’Abel Sorribes que recull les 
receptes del Forn de Mascarell, que van obrir els seus 
avis i van portar també els seus pares, Rosita i Miguel.

U PRESENTEN EL LLIBRE 
D’ABEL SORRIBES DEDICAT 
AL FORN DE MASCARELL
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Caixa Rural, Scude i Ajuntament fan 
possible la nova piscina a l’aire lliure

E l passat 10 de juny va tin-
dre lloc la posada de llarg 
de la nova piscina d’estiu 
de Nules, unes ins-

tal·lacions que van obrir al 
públic el 18 del mateix mes, 
gràcies a la col·laboració de 
Caixa Rural Nules, Scude i 
l’Ajuntament del municipi. 

Sobre una superfície de 1.500 
metres quadrats, la piscina 
forma part d’un projecte més 
ampli impulsat per l’actual 
directiva del club esportiu 
Scude. El vas principal té una 
superfície de 25 per 12,5 metres 
quadrats, i al costat hi ha un 
més menut de 6 per 6 metres 
quadrats per al públic infantil. 
En el seu conjunt, la instal·lació 
a l’aire lliure té una capacitat 
per a 400 persones. 

El nou servei estarà al servei 
del públic general, amb des-
comptes especials per als veïns 
sobre el preu de 5 euros de 
l’entrada (un 20%, 4 euros) i per 

Els veïns tenen un descompte del 20% dels 5 euros de l’entrada i els socis de Caixa Rural Nules, un altre 20% més

Un gran nombre de veïns i veïnes es van apropar a les instal·lacions d’Scude per a conéixer la nova piscina descoberta el dia de la seua inauguració.

La inauguració va comptar amb una representació del consistori, de Caixa Rural Nules i del club Scude.

De ley

D
e nuevo, las entida-
des bancarias incu-
rren en prácticas de 
dudosa legalidad en 

la contratación de productos 
financieros. En algunas oca-
siones, puede resultarnos 
interesante la contratación 
de un seguro de vida vincula-
do a la hipoteca, sin embar-
go, el problema tiene lugar 
cuando la contratación es 
impuesta al cliente por parte 
del banco, como condición 
para concederle el préstamo. 

Antes de la llegada de la 
ley hipotecaria en junio de 
2019, en la mayoría de casos 
los bancos imponían la con-
tratación de este producto 
financiero que incrementaba 
el coste de los préstamos y 
generaba más intereses. 

Muchas veces se exigía con-
tratar el seguro, abonándose 
mediante una prima única 
que debía pagarse previa 
firma de la escritura de présta-
mo hipotecario o el mismo 
día del otorgamiento de la 
escritura, lo que determinaría 
la nulidad del contrato y la 
obligación de devolver al 
cliente los importes cobrados. 

Por tanto, ¿qué cuestiones 
debo tener en cuenta para 
saber si puedo reclamar el 
importe del seguro de vida 
vinculado a mi préstamo? 

El seguro tiene que ser de 
prima única, un único pago 
al inicio del contrato, y su 
contratación debe ser el 
resultado de una imposición 
por parte de la entidad ban-
caria sin tener alternativa. 

Si además el importe de la 
prima del seguro se incluye 
como parte del capital del 
préstamo, se consideraría 
otro indicio más de la abusi-
vidad de la cláusula que 
impone contratar el seguro. 

¿Qué documentación 
necesito para reclamar la 
prima del seguro de vida? 
Copia de la escritura de hipo-
teca y de la póliza del seguro 
de vida, y justificante de pago 
de la prima única del seguro. 

Se calcula que son miles 
los afectados que pueden 
reclamar el dinero abonado 
en concepto de prima del 
seguro, además de los intere-
ses legales desde la fecha de 
cargo hasta la sentencia y los 
intereses procesales.  

En Ramiro Navarro 
Abogados contamos con pro-
fesionales especializados que 
estudiarán su caso. 

*Ramiro Navarro Abogados 
Castellón-Nules 

Cita previa: 964 048 777

Seguro de vida  
e hipoteca

VÍCTOR 

Barres* 

als socis de Caixa Rural Nules i 
del Grup Cooperatiu Cajamar 
(altre 20%, 3 euros), mentre que 
els socis d’Scude utilitzaran la 
piscina de manera gratuïta. 

La inauguració va incloure 

una exhibició d’un esport tan 
espectacular i relacionat amb 
l’aigua com la natació artística, 
amb la participació del Club 
Natación Azahar Sincro de 
Castelló. Els seus equips aleví 

(campió d’Espanya per equips 
2023), infantil i júnior (subcam-
pió autonòmic per equips), van 
sorprendre a les decenes de per-
sones que hi van assistir amb 
diverses coreografies.
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IMedi ambient

L’Ajuntament se suma a la campanya de conscienciació 
‘Tortugas en el Mediterráneo’ per a protegir aquest tipus 
d’animal, juntament amb la Fundació Oceanogràfic, 
l’Aquari de Sevilla i la Fundació Azul Marino.

U NULES SE SUMA A LA 
CAMPANYA ‘TORTUGAS EN 
EL MEDITERRÁNEO’

El CEIP Lope de Vega va participar en el VIII Simposi 
estatal EsenRed ‘L’alumnat, protagonista en la transfor-
mació ecosocial des de l’escola’ que va tindre lloc del 3 
al 5 de juliol a Segovia, on va presentar ‘Pollitos en Red’.

U EL CEIP LOPE DE VEGA 
PARTICIPA EN UN SIMPOSI 
AMB ‘POLLITOS EN RED’

Nules alberga una 
jornada de la campanya 
contra la basuraleza
U Les platges de Nules i el seu 
paratge natural de l’Estany van 
estar els punts triats per a una 
jornada emmarcada en el 
Projecte Libera, més en concret 
en la campanya 1 m2 contra la 
basuraleza, que porta a terme 
l’oenegé SEO/Birdlife en 
col·laboració amb Ecoembes, i a 
la qual s’ha sumat l’empresa 
Victoria Ceramics Spain. 

Coincidint en la proximitat 
del Dia Internacional del Medi 
Ambient, que es va celebrar el 5 
de juny, el dissabte anterior per-
sonal d’aquesta empresa taule-
llera, ubicada a Nules, junta-
ment amb familiars i amics, van 
participar en aquesta iniciativa 
consistent, principalment, en la 
recollida de residus en entorns 
naturals amb l’objectiu de 

reduir a zero les escombraries 
que hi ha a la natura. 

A més, personal de 
l’Ajuntament de Nules els va fer 
una visita guiada per a que 
pogueren conéixer un poc més 
el parc natural municipal «han 
pogut veure la flora i la fauna 
pròpia d’aquesta zona i desco-
brir els principals animals que 
utilitzen aquest parc natural 
com a lloc de pas cada any, a 
més van portar a terme una 
important tasca de recollida de 
residus en tot el nostre litoral», 
comenta el llavors regidor de 
Medi Ambient en funcions, 
César Estañol. 

Així doncs, els residus reco-
llits a la platja s’han classificat i 
pesat per a així dipositar-los en 
els contenidors corresponents. 

Personal de l’Ajuntament va fer una visita guiada per a conéixer l’Estany.

Faran complir l’ordenança de 
convivència sobre els residus

L ’Ajuntament de Nules 
posarà en marxa una 
campanya per a infor-
mar la població de les 

normes que l’ordenança de 
convivència ciutadana contem-
pla en matèria de residus 
urbans, de manera que passat 
un temps se sancionarà qualse-
vol acció incívica. 

S’han dissenyat uns cartells 
que s’instal·laran tant en els 
contenidors com en les mar-
quesines dels autobusos en els 
quals es recorda que està prohi-
bit dipositar els residus fora 
dels contenidors, en la via 
pública, en solars i en terrenys 
públics o privats; que els resi-
dus urbans domiciliaris es 
dipositen dins dels contenidors 
disposats per a cada fracció; i 
també s’assenyala l’horari que 
hi ha establert per a dipositar 
els residus d’orgànica i restes. 

Així doncs, no respectar 
aquesta normativa es conside-
ra infracció greu i comporta 
sancions de 750 a 1.500 euros.     

El regidor de Medi Ambient, 
César Estañol, explica que «el 
nostre objectiu principal és 
informar i recordar a la pobla-
ció que està en vigor l’orde-
nança de convivència ciutada-
na la qual tenim l’obligació de 
complir, per tant esperem 
conscienciar a la població i no 
tindre que posar cap sanció». 

També assenyala que aques-
ta campanya està motivada per 
les accions incíviques registra-
des des de la implantació dels 
nous contenidors de residus 
urbans. Estañol matisa que 

Hi haurà una campanya informativa i les sancions poden anar dels 750 euros fins als 1.500

Els veïns de Nules disposen d’uns nous contenidors de residus urbans.

«l’Ajuntament ha fet un gran 
esforç per a oferir al veïnat 
diferents mitjans per a facilitar 
la separació de residus urbans». 
En els pròxims dies s’enviarà 
una carta sobre el tipus de resi-
du que cal dipositar en cadascú 
dels contenidors. 

De fet, des del consistori es 
recalca la necessitat i obligato-
rietat de separar els residus 
«donat que ens tenim que acos-
tumar a les directrius que 
Europa ens marca» apunta el 
regidor de Medi Ambient.      

L’any 2025 serà obligatòria 
la separació en origen dels resi-
dus domiciliaris en un 55%, «i 
Nules actualment es troba en 
un 10%, de manera que hi ha 

molt de treball per fer, i si no 
complim aquest percentatge 
l’ajuntament tindrà que pagar  
sancions». En concret, enguany 
Nules tindrà que abonar més 
de 58.000 euros per l ’impost a 
la incineració. «Quan més sepa-
rem els residus menys paga-
rem», manifesta Estañol. 

 
BANDERA VERDA 
La localitat de Nules compe-
teix, un any més, juntament 
amb altres 42 municipis de la 
Comunitat Valenciana, per a 
aconseguir la Bandera Verda de 
la sostenibilitat hostalera que 
atorga l’entitat Ecovidrio  per a 
fomentar el reciclatge de vidre 
en el període d’estiu.
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Tu salud mental

B
urlarse de la ropa que 
lleva puesta nuestra veci-
na, menospreciar los 
logros académicos o pro-

fesionales de un antiguo compa-
ñero de instituto, sentenciar la 
ruptura de la relación de pareja 
de un viejo amigo, criticar a una 
persona que apenas conocemos 
por haber abierto un negocio en 
un determinado barrio de nues-
tro pueblo, bromear acerca del 
sobrepeso, o del infrapeso, del 
camarero que nos sirve el café… 
Hablar mal de los demás se ha 
convertido en un hábito social-
mente aceptado y, en la mayoría 
de las ocasiones, no somos cons-
cientes del daño que podemos 
causar con esta práctica.  

 
NECESIDAD DE PERTENENCIA 
El ser humano es un ser social y, 
tal y como señalaba Abraham 
Maslow (1954), el sentido de per-
tenencia es una necesidad bási-
ca humana, englobando en ella 
la confianza, intimidad y acep-
tación del individuo en un 
grupo. De acuerdo con esta idea, 

‘Haters’, la costumbre de criticar (I)
PABLO 

Bojados*

para las personas es importante 
encontrar ese grupo social, pero 
resulta todavía más significati-
vo encajar en él. Cuando consi-
deramos que estamos dentro de 
un determinado grupo social 
tendemos a utilizar todas nues-
tras habilidades sociales para 
afianzar estos nuevos vínculos, 
llegando a imitar el comporta-
miento de los demás para defen-
der ese sentimiento de perte-
nencia.  

Esta necesidad de pertenen-
cia, sumada a aspectos intrínse-
cos de un individuo, tales como 
un autoconcepto negativo, 
determinados rasgos de una 
personalidad dependiente --en 
aquellas personas que favorecen 
o refuerzan la crítica y el hosti-
gamiento--, o la experimenta-
ción de emociones sociales mal 
gestionadas como la envidia o 
los celos, pueden terminar con-
virtiéndose en el inicio de la 
conducta de criticar o hablar 
mal de los demás.  

La etiqueta hater se utiliza 
popularmente para aludir a 
aquellas personas que realizan 
comentarios, conductas negati-
vas y críticas para dañar a otra 
persona, generando un profun-
do malestar en sus víctimas. 
Cuando pensamos en los haters 

suelen venirnos a la mente las 
personas que trasmiten mensa-
jes de odio, comentarios hirien-
tes y ofensivos u otras formas de 
agresión verbal a través de las 
redes sociales. Personas que evi-
dencian rasgos de personalidad 
antisocial y de las que sentimos 
un fuerte rechazo y repulsa por 
el daño que generan en otros.  

Sin embargo, no siempre es 
necesario entrar en las redes 
sociales para encontrar a estas 
personas. Nuestros vecinos, ami-
gos, familiares, o incluso noso-
tros mismos, hemos podido lle-
var a cabo estas prácticas socia-
les sin ser conscientes de las 
repercusiones que pueden tener 
en los demás.  

Las víctimas de las críticas y 
de los comentarios despectivos 
sobre cualquier aspecto de su 
persona cuentan también con la 
necesidad de pertenencia a un 
grupo de referencia, por lo que 
gran parte de las consecuencias, 
por este mal hábito, se encuen-
tran asociadas a su área social 
(dificultades para relacionarse 
con los demás, un pobre manejo 
de sus habilidades sociales, sole-
dad, sentimiento de inferiori-
dad en comparación con el resto 
de las personas o aislamiento).  
*Psicólogo

El tiempo

E
stimado lector; estima-
da lectora, en todas las   
disciplinas de la  cien-
cia, al analizar un 

fenómeno meteorológico 
extraordinario, deberemos  
ser siempre muy precisos.  

Verán, buscando en mi  
hemeroteca personal hallé   
un artículo que hacía  refe-
rencia a un fenómeno  
meteorológico en el término 
municipal de Nules. Sabemos 
todos que este tipo de noti-
cias vuelan como el viento y 
que cuando se producen  apa-
recen los sabuts, sabudets y 
piquitos de oro. La  cuestión 
era  que el paso de una fuerte  
línea de inestabilidad había  
provocado fuertes vendava-
les poco habituales en esta 
zona. El hecho se produjo  
junto a la autopista  del 
Mediterráneo, donde aguan-
tan a la intemperie el paso de 
los años los búnkers de la 
Guerra Civil. Servidor fue allí 
y comprobó cómo una gran 
marquesina metálica, utiliza-
da para dar cobijo a maqui-
naria pesada, estaba inverti-
da sobre la carretera, cortan-
do el paso de vehículos a la 
playa. Pues el caso era que 
ésta quedo boca arriba y 
arrancada de cuajo, como 
papel de fumar, mientras el 
resto de enseres agrícolas 
tuvo daños de poca duración. 

La cuestión era que de tor-
nado, como decían los  pro-
pietarios de las fincas colin-
dantes a la que ponemos en 
solfa, nada de nada, ya que 
éste, desde que se forma la 
tuba debajo de la nube y con-
tacta con la superficie terres-
tre, discurre por ella un ras-
tro de desolación, como el 
trazado siseante de un reptil. 
Mientras, el droumbust es  una 
parte más o menos importan-
te de la base de la nube tor-
mentosa, que se desprende  y 
al caer hacia la superficie 
terrestre, produce rachas 
iguales o más violentas de 
viento, pero el droumbust no 
se pasea a placer por la super-
ficie. Digamos que al caer al  
suelo tal cantidad concentra-
da de agua, produce situacio-
nes que inducen a engaño. 

Después de comentar la 
incidencia con agricultores, 
se llegó a la conclusión de 
que en aquella partida lo 
sucedido fue un droumbust,  o 
reventón, cálido o frío según 
la epoca del año. 

*Encargado de la estación 
meteorológica de Nules

Y no era un 
tornado, sino    
un reventón

JUAN ANTONIO 
Pitarch 
Tena*

Colònies Gats Nules

E
l caloret, com diria la 
tia Rita, ja està aquí. I 
amb ell, no sols nosal-
tres patim. També els 

animalets que ens acom-
panyen. A casa, resulta fàcil 
refugiar-se i estar sempre 
hidratat, però al carrer és 
una altra història. 

Nosaltres, els gestors i ges-
tores de colònies felines, 
intentem tindre sempre 
aigua fresca i llesta per als 
animals del carrer als que 
cuidem. Si bé el menjar sols 
el posem una volta al dia, 
intentem deixar un potet en 
aigua perquè els animals 
puguen accedir a ella durant 
tot el dia. Es demana per 
favor que si veieu un poalet 
en aigua al carrer o als punts 
d’alimentació autoritzats, no 
els tireu. Respecteu-los. 

A diferència dels humans, 
els animals no suen, la regu-
lació de la temperatura cor-
poral és diferent. Tant les 
nostres mascotes com els ani-
mals del carrer poden ser víc-
times de sofrir hipertèrmia, 
conegut com a colp de calor. 

Els símptomes més 
comuns són: 

-enrogiment intens de la 
llengua. 

-panteixos (els gats no 
solen fer-ho com els gossos). 

-respiració molt ràpida. 
-no vol moure’s. 
-vòmits i tremolors. 
-marejos, es tambaleja al 

caminar. 
-puja el ritme cardíac. 
-pujada de temperatura 

corporal de 39º (la normal en 
gats) a 42-43ºC. 

Si ens trobem un animal 
al carrer amb aquests símpto-
mes, és imprescindible 
actuar ràpidament. Mou 
l’animal a un lloc fresc; 
Intenta que bega aigua fres-
ca; banya-li el cap, coll i potes 
amb aigua fresqueta o inclús 
envolta’l amb una tovalla 
banyada en aigua fresca o en 
gel; dur-lo al veterinari i/o 
avisar a l’associació o protec-
tora d’animals més propera. 

Recordem que els animals 
del carrer són dels éssers més 
vulnerables de la societat. 
Animals que han arribat al 
carrer mitjançant abandona-
ments dels seus avantpassats. 
Malgrat que són enorme-
ment independents, sempre 
va bé una mà amiga humana. 

Sempre necessitem cases 
d’acollida. Si estàs pensant a 
ser voluntari o voluntària, 
posa’t en contacte amb nosal-
tres al mail associaciocolonies-
gatsnules@gmail.com.

Colps de calor        
en animals

Coleccionismo

L
os matasellos de rodillo de 
propaganda fueron una 
forma de transmitir men-
sajes, hechos históricos, 

eventos, arte, cultura, gastrono-
mía, etc. Los primeros los pode-
mos hallar hacia 1902, cuando 
hay constancia de un matasellos 
de líneas inclinadas y sin nin-
gún texto utilizado en Madrid, 
al que le siguió otro similar en 
1903, no comenzaron a apare-
cer en líneas rectas hasta 1935. 
También los encontramos con 
líneas onduladas en 1914. 

Al principio los matasellos de 
rodillo tenían más bien un 
carácter de servicio a Correos, 
aunque con el paso del tiempo 
su uso se fue extendiendo a 
otros ámbitos. Dado que enton-
ces todas las comunicaciones 
eran postales o telegráficas, al 
no existir los actuales medios de 
comunicación, un mensaje en 
un matasellos de rodillo podía 
llegar a millones de personas. 

También hay que tener en 
cuenta que los matasellos de 
rodillo podían cumplir como un 
medio importante tanto a nivel 

Matasellos de rodillo de propaganda
RICARDO 

Yáñez*

nacional como internacional 
para difundir las bondades de 
diferentes productos de los que 
España siempre ha destacado. 

Hoy traemos como ilustra-
ción un matasellos de rodillo 
desconocido hasta la fecha, o 
más bien no catalogado su uso 
en dicha ciudad. Es un matasello 
citados de uso en Alcoy, de los 
llamados de líneas rectas, cuatro 
en concreto, en las que se  lee: 
«El aceite de oliva que exporta 
España es perfectamente puro». 
El texto se aplicó sobre una tarje-
ta postal fotográfica, cancelando 
un sello de la Republica 
Española dedicado al político 

Nicolás Salmerón, con un facial 
de 15 céntimos, que era el 
importe del franqueo de una 
postal en el territorio nacional, 
con doble cartucho y fecha 4 
octubre 1934, 12 T. Otros mata-
sellos de rodillo con igual men-
saje llegaron al menos a cinco 
administraciones postales más. 

Los matasellos de rodillo 
estuvieron en uso desde princi-
pios del siglo XX hasta finales de 
los años 80, cuando el encareci-
miento de las tasas postales a 
pagar por su utilización los abo-
caron a su desaparición. 

*Presidente del Grupo Filatélico 
y de Coleccionismo Noulas
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En la tienda de nuestra cooperativa,
encontrarás todos los suministros que necesites

 IAgricultura 

Fernando Peris, Ramón Arenós i Isabel Miró es dirigeixen als assistents a l’assemblea general de la Cooperativa.

La Cooperativa tanca 2022 amb una 
facturació de 10 milions d’euros
U La Cooperativa Agrícola Sant 
Josep de Nules va celebrar un 
any més la seua assemblea gene-
ral. En concret, el divendres 9 de 
juny es va fer un repàs al darrer 
exercici 2022, per part del presi-
dent de l’entitat, Ramón 
Arenós; el director, Fernando 
Peris, i la secretaria, Isabel Miró. 

Com a fets més destacats, cal 
assenyalar que la facturació va 
ascendir a 10.015.350 euros, 
mentre que el retorn coopera-
tiu, la quantitat bonificada als 
socis, ha sigut de 262.922 euros. 

Ramón Arenós va destacar 

que ha sigut un any «complicat 
per a tots a causa de l’elevada 
inflació». Respecte a la cam-
panya citrícola, «els elevats 
preus de l’energia, fertilitzants, 
fitosanitaris i combustibles han 
fet que els costos de cultiu es 
disparen». Tanmateix, va assen-
yalar que «en general els preus 
de les nostres taronges han estat 
més alts que en campanyes 
anteriors». En aquesta situació, 
la secció de cultiu de la 
Cooperativa ha obtingut un bon 
resultat. «En la venda de fitosa-
nitaris i fertilitzants, així com 

en els serveis agrícoles, hem 
mantingut els volums de negoci 
i crescut en algunes àrees, man-
tenint els preus quan ha estat 
possible i reduint els marges per 
ajudar als nostres socis».  

Pel que fa a les noves sec-
cions de Charter i carburants, 
aquestes continuen creixent. De 
fet, en 2022 s’han superat els 
1.500.000 litres de combustibles 
i el creixement del Charter con-
tinua sent sostingut. A més, el 
27 de juny van obrir el nou 
Charter a l’antic magatzem al 
carrer de Sant Agustí.

Curso de márketing 
digital agroalimentario
U La Conselleria de 
Agricultura, Desarrollo Rural, 
Emergencia Climática y 
Transición Ecológica, el 
Ayuntamiento de Nules y el 
Pacto Territorial por el Empleo 
de la Plana Baixa organizaron 
el curso Márketing digital agroa-
limentario: internet y redes socia-
les, incluido en la oferta forma-
tiva del Servicio de 
Transferencia de Tecnología. 
Esta formación, que se realizó 
del 6 al 8 de junio, tuvo lugar 
en el edificio Natiu de Nules. 

En la primera jornada, que 

contó con la presencia del edil 
de Agricultura, César Estañol, 
la Ingeniera agrónoma y CEO 
de Lalalabrands-Agencia 
Creativa de marcas sosteni-
bles, Guadalupe Martín, habló 
de cómo transformar una 
empresa tradicional a través 
de la revolución digital. Así, en 
las otras dos sesiones, María 
Badimon, gestora de redes 
sociales y asesora de empren-
dedores, enseñó qué es el plan 
estratégico de marketing digi-
tal y cómo optimizar el perfil 
de la red social.

El curso se impartió en las instalaciones del edificio Natiu.

Detectan problemas en el 
abonado de algunas fincas 

G ran parte de los agricul-
tores de la población de 
Nules han mostrado su 
preocupación ante la 

grave situación a la que se 
enfrentan, puesto que en las 
últimas semanas han visto 
como sus árboles han ido entris-
teciendo, presentando un color 
amarillento, a la vez que se com-
prueba la poca cantidad de 
naranjas que han producido de 
cara a la próxima campaña. 

Ante esta situación, desde la 
Asociación de Agricultores 
Independientes de Nules se han 
llevado a cabo varias analíticas, 
en las que se observan niveles 
bajos en relación a los mínimos 
necesarios, tanto en tierra como 
en hoja. Esto ha llevado a que la 
Asociación convocase una asam-
blea extraordinaria, a la que se 
invitó a asistir a todos los agri-
cultores afectados, con el objeti-
vo de tratar el problema y las 
posibles soluciones. 

La Asociación de Agricultores Independientes identifica niveles por debajo de los mínimos

Los agricultores afectados participaron en una asamblea el 6 de julio.

En la asamblea, celebrada el 
pasado jueves 6 de julio, asistie-
ron un gran número de afecta-
dos y se decidió que cada uno de 
los comuneros solicitara de 
forma independiente la realiza-
ción de una asamblea extraordi-

naria por parte del Sindicato de 
Riegos, que por medio del goteo 
se encarga de proporcionar 
abono a las distintas fincas afec-
tadas, con el fin de solicitar 
explicaciones y soluciones al 
problema planteado.
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Tots els participants de Nules i la Vilavella van rebre els seus diplomes en la clausura que va tindre lloc a La Cantera.

El Campus de Sergi Canós es 
consolida en la segona edició
Enguany hi han participat 120 jugadors a Nules i per primera vegada s’ha celebrat a la Vilavella

E l futbolista de Nules Sergi 
Canós Tenés ha tornat a 
demostrar el vincle amb el 
seu poble amb la celebra-

ció per segon estiu consecutiu 
del seu campus de futbol per a 
joves, que s’ha consolidat plena-
ment amb aquesta nova edició. 

Dirigit a xiquets i xiquetes 
nascuts entre els anys 2010 i 
2016, el campus va tindre lloc 
del 26 de juny a l’1 de juliol a 
l’estadi Noulas Antonio Pérez 
Balada de Nules, i com a princi-
pal novetat, del 3 al 8 de juliol al 
camp municipal La Cantera de 
la Vilavella, on va tindre lloc la 
clausura i el lliurament de 
diplomes a tots els participants, 
120 a Nules i més de mig cente-
nar a la població veïna. Hi van 
assistir el regidor d’Esports de 
Nules, Gabriel Torres, i l’alcalde 
de la Vilavella, Javier Mechó. 

Una altra de les novetats 
d’enguany ha sigut l’utilització 
del sistema de vídeo anàlisi, 
amb el qual els joves futbolistes 
poden veure els seus encerts i 
errades per a poder millorar el 
seu joc amb més eficàcia. Gabriel Torres es dirigeix al públic assistent al tancament del campus.

Sara Felip Carbonell (centre) ha aconseguit grans resul-
tats en el seu primer any en categoria sub-14. Així, va ser 
tercera en salt d’alçada (1,51) en el Nacional; segona en 
la mateixa prova (1,52) en l’autonòmic, i primera en salt 
d’alçada (1,54) i segona en 80 metres en el provincial.

U SARA FELIP CARBONELL 
CULMINA UNA GRAN 
TEMPORADA EN SUB-14

 

Laura Tomás Ginés ha tancat la temporada d’atletisme 
amb nous èxits. Així, al Campionat Autonòmic sub-14 
va ser or en llançament de disc (25,47) i argent en 
llançament de pes (8,41), mentre que al provincial va ser 
primera tant en disc (25,48) como en pes (8,71).

U MÉX ÈXITS PER A LAURA 
TOMÁS EN ELS CAMPIONATS 
PROVINCIAL I AUTONÒMIC

 

Les gimnastes del 
Club Balkan Nules 
brillen en competició

Les gimnastes del Club Balkan Nules gaudeixen en les seues competicions.

 

Posteriorment, la localitat 
alacantina de Xàbia va acollir 
el 10 de juny la fase autonòmi-
ca, en la qual Ana Núñez 
Rodrigo es va situar en la posi-
ció 10 en juvenil cinta, mentre 
que Enma Queral Biot va ser la 
número 18 en infantil pilota. 

En aleví corda, Nerea Torres 
Mondragón va aconseguir la 
millor nota de la província de 
Castelló i es va classificar en el 
lloc 12 nacional, mentre que 
la seua companya Cristina 
Portalés va ser la 20. 

I en benjamí corda cal des-
tacar l’actuació d’Elena Martí 
Fenollosa, amb la quarta 
millor nota de la Comunitat, 
mentre que Caterina Chordá 
va ser la 19 nacional.

Les joves gimnastes del Club 
Balkan Nules han tancat la 
temporada amb molts bons 
resultats. Primer, en la fase 
provincial del Trofeu 
Federació Bàsic Individual de 
gimnàstica rítmica, disputada 
a finals de maig a l’Alcora, Ana 
Núñez Rodrigo va ser sisena en 
categoria juvenil, mentre que 
Enma Queral Biot va pujar al 
tercer lloc del podi en infantil. 

En categoria aleví, Nerea 
Torres Mondragón es va classi-
ficar segona i Cristina Portalés 
va ser tercera.  

Per acabar, en benjamí 
Elena Martí Fenollosa va aca-
bar en segona posició i 
Caterina Chordà Orts es va 
classificar tercera. 

 IEsports

En la jornada de clausura es van disputar diversos partits de futbol.
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El Taronja Bàsket Nules es va proclamar campió provin-
cial de la Copa Federació en categoría cadet masculí, 
organitzada per la Federació de Bàsquet de la 
Comunitat, en guanyar el Baux CB Segorbe per 77-58. 
Ramón Milco Ndong Alcamí (Charlie) va ser l’MVP.

U EL CADET DEL TARONJA 
BÀSKET GUANYA LA COPA 
FEDERACIÓ VALENCIANA

Carmen Gavara i Berta Castellanos, jugadores formades 
en el Club Patinatge Taurons Nules, s’han proclamat 
campiones d’Espanya  en categoria infantil amb el Club 
Patí Vila-real. Tanquen una gran temporada en la que 
també han guanyat la Lliga i la Copa autonòmiques.

U CARMEN I BERTA 
GUANYEN LA LLIGA OR 
NACIONAL D’HOQUEI

Víctor Rodrigo Romero, soci del Club de Colombicultura 
Sant Josep de Nules, va participar amb el seu colom 
‘Garrote’ en el Campionat d’Espanya celebrat a Betxí, on 
va obtindre en l’última prova el premi del dia a la regu-
laritat. El darrer març ja va ser  campió del Regional.

U VÍCTOR RODRIGO, PREMI 
A LA REGULARITAT EN EL 
NACIONAL AMB ‘GARROTE’

Mario Antuña Calvo competix amb el Judo Club Canet i 
està aconseguint bons resultats amb el suport del seu 
entrenador, Pedro Fandos Planelles. Enguany en la Copa 
FVJYDA ha sigut or a Vila-real i argent a València, i bron-
ze en l’Interprovincial dels Jocs Esportius a València.

U MARIO ANTUÑA ESTÀ 
ACONSEGUINT DESTACATS 
RESULTATS EN JUDO

El dissabte 10 de juny es va disputar al velòdrom Lluís 
Puig de València una nova edició del Campionat 
d’Espanya de ciclisme en pista elit i sub-23. El nuler 
Agustín Sebastiá Gómez va aconseguir la medalla 
d’argent per equips amb la selecció valenciana.

U AGUSTÍN SEBASTIÀ, 
SUBCAMPIÓ D’ESPANYA 
PER EQUIPS DE CICLISME

El diumenge 11 de juny el Club Trinoulas va organitzar 
una nova trobada de natació a les platges de Nules, on 
els participants van realitzar un entrenament en aigües 
obertes en el qual van completar mil metres. L’equip 
Provita va ser l’empresa responsable de la seguretat.

U TROBADA DE NATACIÓ 
DEL CLUB TRINOULAS EN 
AIGÜES OBERTES
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Opinión

E l 28 de mayo nuestra 
plataforma vecinal 
Centrats en Nules (CeN) 
ganó las elecciones 

locales con rotundidad. 
Fuimos la fuerza más votada, 
con 2.693 votos y 7 concejales, 
sacando más de 1.000 votos 
de diferencia respecto del 
segundo. Mejoramos notable-
mente el resultado electoral y 
la ciudadanía, mayoritaria-
mente, apostó por nuestra 
candidatura, conformada por 
vecinos y vecinas de Nules, 
plural y diversa, dispuesta a 
seguir trabajando para defen-
der Nules. Inmensas gracias 
por vuestro apoyo. 

Durante la campaña elec-
toral dijimos en repetidas 
ocasiones que necesitábamos 
mayoría absoluta para poder 
desarrollar nuestras propues-
tas. Una vez pasadas las elec-
ciones, nos reunimos con 
todas las fuerzas políticas 
para explorar las alternativas 
existentes para poder confor-
mar un gobierno estable 
para Nules durante los próxi-
mos cuatro años. El PP y su 
candidato a la alcaldía --que 
ha sacado el peor resultado 
del PP en número de votos y 
de concejales en su historia 
local--, durante las 3 semanas 
posteriores a las elecciones 
hizo todo lo posible e imposi-
ble para conformar un 
gobierno alternativo al nues-
tro tratando de lograr los 
apoyos de Vox y PSOE, no 
lográndolo por la negativa de 
los socialistas. Es evidente 
que no lo consiguió, pero no 
era factible para nosotros 
pactar con aquellos que no 
tenían ningún interés de 
gobernar con CeN y querían 
finiquitarnos, como intenta-
ron los últimos días de cam-
paña con su juego sucio.  

La única opción de acuer-
do para sumar una mayoría 
estable para Nules ha sido con 
el PSOE y Més Nules. Para ello 
no hemos tenido que renun-
ciar a ninguna propuesta de 
nuestro programa, pues el 
100% del mismo forma parte 
del programa de gobierno 
para esta legislatura. En la 
mayoría de las propuestas 
para mejorar Nules coincidía-
mos y fue relativamente fácil 
llegar a acuerdos. Como diji-
mos en la sesión de investidu-
ra, vamos a gobernar para 
todos, nos hayan votado o no. 
Y pedimos a la ciudadanía 
que confíe en nosotros, pues 
no vamos a defraudar a nadie. 
El tiempo, como siempre, 
dará y quitará razones.  

Gracias por 
vuestro apoyo

CeN                        

E l pasado jueves 22 de 
junio la izquierda 
pactó en Nules. Y lo 
hizo por todo lo alto 

en cuanto a sueldos se refie-
re. Pocas semanas tardaron 
quienes decían en público 
que en nada se parecían para 
acercar posturas hasta alcan-
zar el abrazo.  

La jugada política de estas 
tres fuerzas políticas no es 
cuestión baladí. El apretón 
de manos nos va a costar a 
todos de nuestros bolsillos 
331.900 euros al año. Un 
pellizco nada desdeñable si 
tenemos en cuenta que todos 
los concejales cobrarán del 
Ayuntamiento para que 
todos estén contentos. 
Porque vecinos, de eso se 
trata, de estar contentos. Lo 
de gestionar nuestro pueblo 
parece cuestión secundaria.  

Quizás sea la primera noti-
cia que usted tenga cuando 
lea este artículo. Y quizás lo 
sea porque el alcalde de Nules, 
ejemplo político del populis-
mo, solo cuenta lo que le inte-
resa. Pero para eso estamos 
nosotros. Para airear aquello 
que se trata de ocultar.  

Le hemos pedido al pacto 
de izquierdas que publique 
sus sueldos. Que lo haga de 
una forma transparente y 
participativa, poniendo en 
práctica aquellos valores que 
tanto pregonan pero que a la 
hora de la verdad, tan difícil-
mente percibimos. Que utili-
cen las redes sociales para 
colgar sus sueldos y que 
hagan público el contenido 
de un pleno que el alcalde 
decidió no grabar.  

Nules seguirá siendo nues-
tro objetivo, aunque hoy un 
pacto de izquierdas lo haya 
convertido en su único 
medio. Vamos a trabajar para 
ejercer la oposición responsa-
ble y útil que esté a la altura 
de este pueblo que hoy exige 
que algo tan básico como la 
recogida de basuras sea dia-
ria y evite la acumulación de 
enseres en las calles y ponga 
fin al hedor insoportable que 
denuncian los vecinos. 
Exigimos transparencia y 
participación frente a las 
zancadillas que impone un 
pacto que ha decidido cele-
brar los plenos en horario de 
mañanas. Que inviertan los 
ahorros públicos en mejoras 
para la localidad y que incen-
tiven el desarrollo y las opor-
tunidades que Nules merece. 
Porque talento, capacidad y 
oportunidad no pueden espe-
rar a mañana. 

El pacto de    
los sueldos

PP 

V otar: emitir un voto 
en una elección o en 
una consulta. 
Mediante esta simple 

acción puede que tu país este 
próximo 23 de julio pueda 
retroceder o continuar avan-
zando, y no es una impre-
sión, sino una realidad.  

Aquí en la Comunitat 
Valenciana con la firma del 
pacto de la infamia entre 
Partido Popular y Vox, sella-
do por un señor condenado 
por violencia de género, 
hemos retrocedido 20 años 
en derechos y volvemos a la 
época de la censura como ya 
la está sufriendo el colectivo 
de artistas. 

Venimos de una crisis 
sanitaria, una guerra injusta 
en Ucrania, que es evidente 
que ha afectado  a nuestra 
economía al igual que a la 
del resto de Europa. Y con 
todo esto el gobierno de 
Pedro Sánchez, ha sido capaz 
de subir el SMI, subir pensio-
nes, derogar la reforma labo-
ral del PP, y contamos con 
una tasa de paro del 13%, 
para que éstas y otras medi-
das las tengas en mente antes 
de ejercer tu voto. 

 
PACTO DE GOBIERNO 
Después del 28 de mayo, en 
Nules se abrió la opción de 
volver a formar gobierno con 
Centrats en Nules. Tras las 
negociaciones, se conforma 
un pacto de gobierno, un 
equipo de gobierno formado 
por 11 concejalas y conceja-
les, con la única pretensión 
de que Nules avance. Que sea 
un pueblo de oportunidades, 
más amable para vivir y tra-
bajar por servicios públicos 
de calidad. Quedando en la 
oposición las derechas PP-
Vox pero que podemos asegu-
rar que en breve y como ha 
pasado en el resto de España, 
el Partido Popular comulgue 
con los postulados de la 
extrema derecha. 

El Grupo Municipal 
Socialista, tanto en la oposi-
ción y ahora desde el gobier-
no, ponemos en el foco de 
nuestras políticas a nuestras 
vecinas y vecinos. 

 
EL PRÓXIMO 23J 
Por eso es importante ir a 
votar el próximo 23J. Se deci-
de sobre tus derechos y liber-
tades. No permitas que nadie 
destruya todo el camino con-
seguido, y seguro que a partir 
del 23J podemos continuar 
creciendo como país y así 
poder crecer como pueblo.

La importancia 
de tu voto

PSPV  
PSOE

Q ueremos que nues-
tras primeras pala-
bras en el Crónica de 
Nules sean de total 

agradecimiento a los 850 
vecinos que con su voto nos 
dieron su confianza y apoyo 
en las elecciones municipales 
del 28 de mayo. Era la prime-
ra vez que Vox presentaba 
candidatura local y esta con-
fianza depositada por los 
vecinos de Nules se materiali-
zó en dos ediles. 

Estos dos concejales no 
son más que la cara visible de 
un grupo de vecinos valien-
tes, que decidieron dar un 
paso adelante y que durante 
meses han estado trabajando 
en dar a conocer el proyecto 
y el mensaje de Vox. Desde 
estas líneas queremos agra-
decerles el magnífico trabajo 
realizado. 

En Vox no hemos venido a 
vivir de la política o a benefi-
ciarnos de ella, como se 
puede ver en pueblos veci-
nos, donde los concejales con 
dedicación se han reducido 
un 16% el salario. 

En Vox hemos venido, 
desde el primer día, a servir a 
nuestros vecinos tal y como 
estamos haciendo en los ple-
nos que hemos tenido hasta 
el momento. Seguro que con 
fallos y aciertos, pero siem-
pre con espíritu de laboriosi-
dad y servicio. Eso sí, sin trai-
cionar nuestros principios ni 
la palabra dada. Y como bien 
dice nuestro presidente 
nacional: lo que decimos, lo 
cumplimos, aún a riesgo de 
insultos y descalificaciones.  

Sabemos que tenemos 
cuatro años de duro trabajo 
para mejorar desde la oposi-
ción la vida de nuestros veci-
nos. Pero hay temas que se 
escapan del ámbito munici-
pal, como por ejemplo la 
agricultura y la regeneración 
de la costa. Y por eso es 
importantísimo confiar en  
un partido con representa-
ción tanto autonómica como 
nacional, coherente y fiel, sin 
cambiar de opinión según la 
moda impuesta. 

Queremos aprovechar 
estas líneas para que el próxi-
mo 23 de julio vuelvan a 
depositar su confianza en 
nuestras candidaturas, tanto 
al Congreso como al Senado. 
Y, si no lo hicieron entonces, 
les animamos a que ahora sí 
lo hagan, porque el verdade-
ro voto útil es aquél que se 
deposita en quien va a respe-
tar a sus votantes, siendo fiel 
a sus valores y principios.

Decide lo que 
importa

Vox

D e nou, com ja ocorre-
guera en la legislatu-
ra 2015-2019, Més 
Nules torna a formar 

part de l’equip de govern 
municipal. La nostra com-
panya Rosa Ventura gestiona 
les regidories d’Educació, 
Infància i Polítiques 
d’Ocupació. 

Per tots són conegudes les 
nostres postures ideològi-
ques d’esquerres, moderades 
però contundents, les quals 
porten lligades indubtable-
ment entre moltes altres, la 
igualtat d’oportunitats per a 
totes i tots, destinar recursos 
suficients en inversions per a 
crear més llocs de treball per 
als nostres joves, una educa-
ció pública i de qualitat per 
als nostres xiquets i xiquetes, 
una sanitat pública i univer-
sal per a totes i tots, enfortir 
el nostre servei de suport i 
inclusió social per a les perso-
nes més vulnerables indistin-
tament a la seua raça, origen 
o religió. 

Som feministes i no anem 
a deixar que cap dona de 
Nules es puga sentir-se discri-
minada i menys si ha patit 
violència de genere, d’igual 
forma amb els drets LGTBI, 
adquirits durant els últims 
anys amb lluites socials fer-
mes i decidides, per tant 
anem a defendre eixos drets 
amb tota la nostra ànima, 
enfront d’aquells que vol-
drien un Nules altra volta 
cara al sol. 

Ja es veia vindre fa temps 
l’entrada de l’extrema dreta 
en totes les institucions i 
l’Ajuntament de Nules no 
anava a ser menys. 

Aqueixa extrema dreta 
que desitja retornar les com-
petències de les Autonomies 
al Govern Central, però que 
veiem amb un cert fàstic, 
com lluiten per posar les 
seues natges en Presidències i 
Vicepresidències de diverses 
Comunitats Autònomes, 
sempre de la maneta del PP. 

No permetrem que ens 
marquen el pas persones 
retrògrades, homòfobes, 
racistes, amb discursos d’odi, 
això si, embolicats en una 
bandera suposadament 
exclusiva de «persones de bé» 
com ells es consideren, enfor-
tits entre altres pels mitjans 
de comunicació que els 
donen empar i altaveu, però 
ja no enganyen a ningú. 

Tots els partits polítics són 
legals, però ser legal no porta 
aparellada la frase ser 
demòcrata.

Som la  
vostra veu

Més Nules
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 I  Agenda

FARMÀCIES DE GUÀRDIA DEL 6 AL 31 DE JULIOL

L’ECOPARC
DE DILLUNS A DIVENDRES DE 9.00 
A 14. 00 HORES  I DE 15.30 A 18.30 HORES

DISSABTES DE 9.00 A 13.00 HORES

CARRER
CL SAN BARTOLOME, Nº 2 
AV DIAGONAL, Nº 4
CUEVA SANTA, 31 (VILAVELLA)
CL MAYOR, Nº 60 
CL MAYOR, Nº 70

CARRER
CL PURISIMA, Nº 89
CL SAN BARTOLOME, Nº 2
AV DIAGONAL, Nº 4 
CUEVA SANTA, 31 (VILAVELLA)
CL MAYOR, Nº 60

CARRER 
CL MAYOR, Nº 70
CL PURISIMA, Nº 89
CL SAN BARTOLOME, Nº 2
AV DIAGONAL, Nº 4 
CUEVA SANTA, 31 (VILAVELLA)

CARRER 
CL MAYOR, Nº 60
CL MAYOR, Nº 70
CL PURISIMA, Nº 89
CL SAN BARTOLOME, Nº 2
AV DIAGONAL, Nº 4

CARRER 
CUEVA SANTA, 31 (VILAVELLA)
CL MAYOR, Nº 60 
CL MAYOR, Nº 70
CL PURISIMA, Nº 89
CL MAYOR, Nº 60 

CARRER 
AV DIAGONAL, Nº 4

DIA
 6
 7
 8
 9
 10

DIA
 11
 12
 13
 14
 15

DIA
 16
 17
 18
 19
 20

DIA
 21
 22
 23
 24
 25

DIA
 26
 27
 28
 29
 30

DIA
 31

De dimarts a dissabte
DE MATÍ de 10.00 a 13.15 hores
DE VESPRÀ  
de 16.00 a 19.00 hores

Diumenges 
i festius 
de 9.30 a 
13.15 hores

TRANSPORT URBÀ  
DE DILLUNS A DIVENDRES EXCEPTE FESTIUS

TRANSPORT A LES PLATGES  
DE DILLUNS A DIUMENGE (DE L’1 DE JUNY FINS 30 DE SETEMBRE)

U Des del 2 de juliol les perso-
nes majors de Nules poden tor-
nar a gaudir del tradicional ball 
a la Terrassa de l’Estany durant 
l’estiu. En concret hi haurà ball 
els diumenges de juliol i també 
els tres primers diumenges del 
mes d’agost i el primer de 
setembre, sempre des de les 
22.00 hores.   

EN JULIOL I AGOST TORNA EL 
BALL D’ESTIU PER A GENT GRAN 
A LA TERRASSA DE L’ESTANY

U El dissabte 22 de juliol la 
Banda de l’Associació Musical 
Artística Nulense tornarà a 
pujar a l’escenari de la Terrassa 
l’Estany per a oferir el seu tradi-
cional concert d’estiu. Serà a 
partir de les 22.30 hores i dins 
de la programació organitzada 
per l’Ajuntament de Nules ‘Les 
nits a l’Estany 2023’.

L’ASSOCIACIÓ MUSICAL 
ARTÍSTICA NULENSE OFEREIX  
EL CONCERT D’ESTIU EL DIA 22

U El popular humorista Óscar 
Tramoyeres protagonitzarà una 
de les actuacions més esperades 
de ‘Les nits a l’Estany 2023’. Serà 
el proper diumenge 23 de juliol, 
des de les 19.30 hores. El seu 
monòleg serà a més solidari, en 
benefici de l’Associació Colònies 
de Gats Nules i Cuatre Patetes 
Betxí. Donatiu, 4 euros.

ÓSCAR TRAMOYERES ACTUA   
EN BENEFICI DE L’ASSOCIACIÓ 
COLÒNIES DE GATS NULES

U El proper dissabte 29 de juliol 
arriba un altre dels plats forts 
de ‘Les nits a l’Estany 2023’, una 
nova edició del festival Estany 
Fest, enfocat especialment al 
públic jove. La música 
començarà a sonar des de la 
mitjanit, amb una atractiva pro-
gramació que es donarà a conéi-
xer en breu.

ELS JOVES TENEN UNA NOVA 
CITA MUSICAL AMB L’ESTANY 
FEST 2023 EL 29 DE JULIOL

U Mans Unides Nules organitza 
un estiu més el seu ja clàssic sor-
teig de regals, amb l’objectiu de 
recaptar fons per als seus projec-
tes. De nou compten amb la 
col·laboració de comerços i 
locals de Nules, a més de 
l’Ajuntament, Caixa Rural, 
Ruralnostra i Cooperativa Sant 
Josep. El sorteig, el 26 d’agost.

MANS UNIDES ORGANITZA UN 
NOU SORTEIG DE REGALS 
SOLIDARI EL 26 D’AGOST




